
Interpelacja nr 52/2016 

 

W sprawie: zadłużenia Fundacji Lecha Wałęsy  

 

 Anna Gwiazda  

 

W środkach przekazu pojawiła się informacja (i zniknęła) o zadłużeniu Fundacji 

Lecha Wałęsy na sumę 700 tyś zł wobec firmy Energa oraz 400 tyś zł wobec Urzędu 

Marszałkowskiego WP.  

Bardzo poroszę o wyjaśnienie czy informacja ta to jedynie „fakt medialny”, czy 

faktycznie takie zadłużenie wobec UMWP istnieje i z jakiego powodu – jakie usługi miała 

świadczyć Fundacja w ramach tej niebagatelnej kwoty.  

 

 

Odpowiadając na interpelację Pani Radnej z dnia 1 czerwca 2016 r., uprzejmie 

informuję, że Fundacja Instytut Lecha Wałęsy nie posiada zadłużenia wobec Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Pomorskiego. 

 Jednocześnie wyjaśniam, że z ogólnodostępnych internetowych serwisów 

informacyjnych wynika, iż wskazane przez Panią doniesienia medialne dotyczą zadłużenia 

Fundacji Instytut Lecha Wałęsy wobec Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Mazowieckiego z tytułu najmu nieruchomości. 

 


